
Hei igjen!

Har dere fått avklart videre saksgang angående behandling av spylerenna? Vi er spente på tilbakemelding på
dette.

Det er fortsatt noe uvisst om veien videre i dette planarbeidet og det er fortsatt en mulighet for at hele
området reguleres, jevnfør planavgrensningen som har vært på høring. Som jeg nevnte for deg ved en
tidligere anledning, er et annet alternativ at en mindre del av området benyttes til industriformål. Dette vil i
stor grad dreie seg om det som allerede er regulert til formålet, men også omfatte område avsatt til « park » i
gjeldende reguleringsplan og noe areal som ligger utenfor plangrensen for gjeldende plan. Dersom vi går for
sistnevnte alternativ fikk jeg forståelsen av at det ville være en grei sak å redusere planområdet uten at
dette resulterte i ny høring/offentlig ettersyn og at en slik behandling kan skje nokså raskt. Det er riktig
oppfattet det? Vi er innforstått med at støy uansett er et tema som må utredes og avklares nærmere med
en begrenset høring.

Når det gjelder vurdering av spylerenna etter naturmangfoldloven har jeg fått informasjon om at
Multiconsult, ved Kjetil Mork, også sitter med slik kompetanse. Dette til orientering.

Med vennlig hilsen
Kjell Vingen
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